
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 22. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 567

I forlængelse af en konkret henvendelse fra en borger i Kalundborg Kommu-

ne, hvor vedkommende fortæller, at han skrev til det kommunale tilsyn i au-

gust 2017 og nu har fået at vide, at der måske først kommer svar og en afgø-

relse fra Ankestyrelsen den 1. december 2018, bedes ministeren oplyse, om

det er almindeligt med en svartid på mellem et år til halvandet på en henven-

delse fra en borger til det kommunale tilsyn i Ankestyrelsen? Vil ministeren

desuden redegøre for, hvor lange ventetider der er på afgørelser i det kom-

munale tilsyn i Ankestyrelsen, og hvordan ventetiderne har udviklet sig fra

2015 og frem til i dag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Ander-

sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn

formand
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